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Zapytanie radnego 
 

 
 Ulica Łódzka w Rzgowie na odcinku od jej skrzyżowania z DW 714 do ronda jest bardzo ważnym 

odcinkiem drogowym dla poruszających się przez centrum Rzgowa. Mieszkańcy uważnie śledzili 

przebieg robót prowadzonych na ul. Łódzkiej w Rzgowie. Wiele osób wyrażało zaniepokojenie 

warunkami pogodowymi podczas prowadzonych prac oraz jakością ich wykonania.  

 W związku z powyższym proszę o udzielenie odpowiedzi na następujące pytania: 

1. Czy prace wynikające z umowy na remont tego odcinka ul. Łódzkiej zostały już zakończone? 

2. Jaki był całkowity koszt remontu? 

3. Czy zostały zawarte do niej jakiś aneksy? Proszę o udostępnienie kopii umowy oraz aneksów. 

4. Czy Urząd Miejski w Rzgowie posiada oświadczenie wykonawcy, że zastosowana technologia 

nie będzie miała wpływu na warunki gwarancji? Proszę o udostępnienie podpisanego 

protokołu odbioru prac. 

5. Jak to możliwe, że w pracach nie uwzględniono mostu znajdującego się w ciągu ul. Łódzkiej? 

6. Dlaczego nie wymieniono wszystkich uszkodzonych krawężników na remontowanym odcinku? 

7. Czy planowane są jakieś prace naprawcze związane z wyniesieniem powierzchni asfaltu 

powyżej poziom krawężników na przejściach dla pieszych przy ul. Cmentarnej. 

8. Jakie kary umowne naliczono wykonawcy z tytułu niewłaściwego oznakowania remontu, braku 

uzgodnienia organizacji ruchu, całkowitego zamknięcia ul. Łódzkiej lub innych? 

 

Kordian Skalski 
 


